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PROTOKÓŁ  Nr 3/2024 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji: 

 Rewizyjnej 

 Skarg, wniosków i petycji 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej 

 Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Parczewie, które odbyło się 25 marca 2024 r.  

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 845 

Zakończenie posiedzenia: godz. 1300 

Protokolant –  Bożena Topolewska – Inspektor w Urzędzie Miejskim w Parczewie. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności. 

Nieobecni członkowie komisji: Duda Grzegorz, Kaczmarek Adam 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otworzył posiedzenie i zaproponował, aby 

Przewodniczącym posiedzenia był radny Wiśniewski Adam – Przewodniczący Komisji 

Oświaty. Propozycję przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący posiedzenia powitał wszystkich obecnych radnych, na podstawie list 

obecności stwierdził, że komisje posiadają quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia:  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia; 

4. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 22.02.2024 r. 

5. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego  ze szczególnym 

uwzględnieniem skuteczności i efektywności pracy na rzecz przeciwdziałania przemocy              

w rodzinie za rok 2023.  

6. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Parczew 

na lata 2021-2023 za rok 2023. 

7. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji gminnego Programu dla rodzin wielodzietnych Karta  

Dużej Rodziny za 2023 r. 

8. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Parczewie za 2023 r. 

9. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań wynikających Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2023 r.  

10. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu sportu złożonego przez MOSiR w 

Parczewie za 2023 r. 

11. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu sportu złożonego przez KSR 

„Jelonek” w Parczewie za 2023 r. 

12. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu kultury złożonego przez PDK za 

2023 r. 
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13. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu kultury złożonego przez M-G BP 

w Parczewie za 2023 r. 

14. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu promocji za 2023 r. 

15. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu współpracy Gminy Parczew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 r. 

16. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

16.1 Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Parczew na 2024 r. 

16.2 zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Parczewskiemu  

16.3 zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Parczewskiemu  

16.4 zmian wieloletniej prognozy finansowej   

16.5 zmian budżetu gminy na rok 2024 

16.6 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Parczew na lata 2024-2028 

16.7 przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Parczew na lata 2024-

2027 

16.8 przystąpienia Gminy Parczew do Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Parczew 

17. Sprawy różne. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia o zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody / odmowy wyrażenia zgody na odwołanie 

radnego i rozwiązanie stosunku pracy z radnym, jako pkt 16.9 . Dyrektor KRUS w Lublinie 

złożył wniosek w tej sprawie. 

Burmistrz Parczewa złożył wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia o zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Parczew porozumienia o współpracy z 

Gminą Siemień przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez 

społeczności energetyczne, zwanej dalej "Przedsięwzięciem" dofinansowanej ze środków 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) jako pkt 16.10. 

W wyniku głosowania oba wnioski komisje przyjęły jednogłośnie. 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia po zmianach. 

Porządek po zmianach przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 4 

Brak uwag do protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji, który w wyniku głosowania 

przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 5.  

Sprawozdanie omówiła p. Katarzyna Capik – Przewodnicząca Zespołu 

Interdyscyplinarnego. Nadmieniła, iż do 21 września 2023 r. Zespół pracował w starym 

składzie, natomiast 21 września został powołany nowy skład. Realizacja zadań była 

kontynuowana Głównie realizowano zadania dotyczące procedury Niebieskiej Karty (wszczęto 
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24 nowe procedury, 20 zakończono z powodu ustania przemocy, natomiast 4 z powodu braku 

podstaw do podejmowania działań). Działania Zespołu przyczyniły się do zmniejszenia ilości 

Niebieskich Kart z 33 w roku 2022 do 24 w roku 2023, poprzez wzrost świadomości zarówno 

sprawców jak i ofiar przemocy a także instytucji działających w tej tematyce. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie.  

Ad. 6.  

Sprawozdanie omówiła p. Joanna Suchodolska - Dyrektor Miejskiego Ośrodka  Pomocy 

Społecznej nadmieniając, że było ono opracowane w oparciu o kwestionariusz ankiety, który 

był rozesłany do odpowiednich instytucji. 

Wnioski są następujące: 

- konieczność utrzymania asystenta rodziny, 

- podnoszenie kwalifikacji asystentów rodziny, 

- wzrost kosztów pieczy zastępczej, 

- podejmowanie działań w kierunku wspierania rodzin dysfunkcyjnych. 

Radna Matejczuk Bogusława zapytała o realizacje programu asystenta osoby niepełnosprawnej. 

P. Dyrektor poinformowała, iż po rozstrzygnięciu przetargu program będzie realizowany. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie.  

Ad. 7 

Sprawozdanie omówiła pani Agnieszka Hawryluk– Sekretarz Gminy. Nadmieniła, że 

wydanych zostało 374 karty. W ubiegłym roku z ulg korzystało ok. 900 rodzin. Od początku 

programu na terenie gminy funkcjonuje 2449 aktywnych kart.  Ulgi na KDR obejmują w 

szczególności opłatę za przedszkole i posiłki w szkołach, wstęp na basen. Łączny koszt w 

2023 roku to 175.000,- zł. Około 20 przedsiębiorstw na terenie naszej gminy realizuje zniżki 

na Ogólnopolską Kartę Dużej Rodziny. 

Dyskusji nie podejmowano. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 8 

Sprawozdanie omówiła p. Joanna Suchodolska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Parczewie. Nadmieniła, iż w roku 2023 wsparciem objęto ok. 5,5% 

mieszkańców (spadek do roku 2022 o 1%). Wydatki Ośrodka spadły o 14.000.000 zł, co 

wynika ze spadku ilości niektórych świadczeń.  W związku ze zmianą przepisów, o ok. 

80.000,- zł  wzrosły wydatki na pieczę zastępczą. Głównymi potrzebami MOPS są między 

innymi: remont budynku MOPS i parkingu, dostosowanie pomieszczeń, zwiększenie środków 

na bieżące funkcjonowanie, zatrudnienie kierownika sekcji socjalnej, zwiększenie środków na 

wynagrodzenia i szkolenia pracowników. 
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W dyskusji radni dopytywali o skuteczność funkcji asystenta rodziny oraz o ilość dzieci, które 

funkcjonują w pieczy zastępczej. 

P. Dyrektor poinformowała, że asystenci rodziny spełniają swoją rolę. W ubiegłym roku z 

powodu odebrania rodzinie, w pieczy umieszczono 4 dzieci. Większość dzieci przebywających 

w pieczy zastępczej to sieroty całkowite. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej przystąpiła do głosowania,  

w wyniku którego zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 9 

Sprawozdanie omówiła p. Małgorzata Witkowska Pełnomocnik Burmistrza ds. 

Uzależnień. Nadmieniła, że ogółem koszt programu wynosił 685.213,60 zł. prowadzono 

działania w placówkach oświatowych, punktach konsultacyjnych oraz w świetlicach 

socjoterapeutycznych. Zakładane cele zostały w większości zrealizowane (nie zrealizowano 

jednego zadania z powodu nie zebrania grupy). 

Dyskusji nie podejmowano. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad.10 

Sprawozdanie omówił pan Zbigniew Smoliński– Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu               

i Rekreacji w Parczewie. Nadmienił, że głównym celem było organizowanie imprez 

sportowych i kulturalnych. Działalność przebiegała zgodnie ze statutem i regulaminem 

ośrodka. W 2023 roku z siłowni korzystało na stałe ok. 50 – 60 osób i ok. 200 osób 

okazjonalnie. Dużym zainteresowaniem cieszy się hala sportowa a w okresie zimowym 

lodowisko i wypożyczalnia sprzętu. 

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Naumiuk Mirosław nadmienił, iż na sesji zagłosuje przeciw przyjęciu 

sprawozdania ze względu na rażącą niegospodarność przy zmianie ogrzewania na gazowe, 

które już teraz generuje zwiększone koszty. 

Radny Gołąb Łukasz spytał o możliwość uruchomienia stałego lodowiska.  

P. Smoliński Zbigniew odniósł się do zagadnień podnoszonych w dyskusji oraz udzielił 

wyczerpujących wyjaśnień.  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

jednogłośnie. 

Ad. 11 

Sprawozdanie przedstawił p. Roman Korpolewski kierownik KSR „Jelonek”. Podkreślił iż 

obiekt jest dostosowany do potrzeb osób  niepełnosprawnych, badania wody odbywały się co 

2 tygodnie, woda spełniała wszystkie normy. Przedstawił działania promocyjne dla różnych 

grup organizowane na „Jelonku” oraz ilość osób korzystających z biletów normalnych i 

zniżkowych. Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję. Dyskusji nie podejmowano. 
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Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie większością głosów. 

Ad. 12 

Sprawozdanie omówiła pani Krystyna Kodym– Dyrektor Parczewskiego Domu Kultury.  

Poinformowała, że w roku sprawozdawczym w Parczewskim Domu Kultury zorganizowano 75 

wydarzeń kulturalnych oraz PDK był współorganizatorem 32 wydarzeń. Zrealizowano 12 

projektów. Na stałe działa 23 koła zainteresowań w 31 grupach obejmujących różny przedział 

wiekowy, od dzieci po seniorów. 

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję. 

Radny Wiśniewski Adam podkreślił aktywność PDK w lokalnym środowisku mimo niskiego 

budżetu. Radni pytali także o instruktora Klubu Programowania i Robotyki oraz o kwalifikacje 

osób prowadzących zajęcia w ramach Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                 

i Przeciwdziałania Narkomanii. P. Dyrektor udzieliła wyczerpujących odpowiedzi. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 13 

Sprawozdanie przedstawił pan Marian Kowalski– Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Parczewie. Dyskusji nie podejmowano. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 14 

Sprawozdanie omówił pan Janusz Tryniecki– Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju  

podkreślając pracę nad dokumentami strategicznymi oraz nad wnioskami do projektów z 

dofinansowaniem ze środków unijnych oraz współorganizację imprez o różnej tematyce. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali radni Wiśniewski Adam, Goździk Tomasz, Teleon Sławomir,  

Piekarska Agnieszka. Radni zauważyli, że brak jest produktu turystycznego, który 

przyciągnąłby turystów na kilka dni, natomiast gmina nie jest w stanie sama takiego produktu 

wypromować. Potrzebne jest współdziałanie w ramach powiatu oraz gmin sąsiednich. 

Pozytywnie jest postrzegane kreowania marki Parczewa w odniesieniu do Jagiellonów. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie większością głosów. 

Ad. 15 

Sprawozdanie omówiła p.  Agnieszka Hawryluk – Sekretarz Gminy  Dyskusji nie 

podejmowano. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zaopiniowała sprawozdanie 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 16.1 

Projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Parczew na 2024 r. przestawiła p.  Agnieszka 
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Hawryluk – Sekretarz Gminy. Na działania objęte programem przeznaczono kwotę 

102.000,00 zł.  Działania jak w roku poprzednim. 

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

W wyniku głosowania Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej zaopiniowała 

projekt uchwały jednogłośnie. 

Ad. 16.2 i 16.3 

Projekty uchwał zmieniających uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Parczewskiemu omówiła p.  Agnieszka Hawryluk – Sekretarz Gminy.   

Pierwsza z uchwał dotyczy zmniejszenia kwoty dofinansowania drogi w Sowinie w wyniku 

oszczędności po rozstrzygnięciu przetargu, kolejna także dotyczy zmniejszenia kwoty 

dofinansowania budowy chodnika przy ul. Witosa, w wyniku oszczędności po rozstrzygnięciu 

przetargu. Dyskusji nie podejmowano. 

Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała projekty uchwał 

pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 16.4 i 16.5 

Projekty uchwał omówiła pani Beata Greś Skarbnik Gminy. Do projektów uchwał zostały  

wniesione autopoprawki polegające na  wprowadzeniu środków po zmianie w planie 

finansowym, co spowodowało zmniejszenie zaangażowania wolnych środków. 

W wieloletniej prognozie finansowej dokonano zmiany w załączniku 1. 

Zmiana budżetu gminy  dotyczy zwiększenia dochodów o kwotę  4.131.981,30 zł oraz 

zwiększenie wydatków o kwotę 4.090.898,36 zł. Szczegółowe zmiany są przedstawione w 

załącznikach do uchwały i mają wpływ na zmianę deficytu, który wynosi  6.943.340,08 zł 

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała  autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej pozytywnie jednogłośnie 

Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką pozytywnie 

jednogłośnie . 

Opinia komisji do autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 

rok również była pozytywna  jednogłośnie. Projekt uchwały wraz z autopoprawką także 

uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Ad. 16.6  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Parczew na lata 2024-

2028 przedstawiła  p. Katarzyna Capik – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego. 

Nadmieniła, iż w wyniku zmiany przepisów oraz nazewnictwa należy podjąć uchwałę w tej 

sprawie, natomiast zadania będą takie same, jak w dotychczasowym Programie 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

W wyniku głosowania Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad. 16.7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Parczew na lata 2024-2027 przedstawiła p. Joanna Suchodolska – Dyrektor MOPS. Jest to 

4-letni program będący kontynuacją działań z lat poprzednich.   

W wyniku głosowania Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 16.8 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Parczew do Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Parczew omówił Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju Tryniecki 

Janusz. Zmiana jest spowodowana zmianą podstawy prawnej. 

Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie jednogłośnie . 

Ad. 16.9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odwołanie radnego i rozwiązanie stosunku 

pracy z  radnym przedstawił Przewodniczący Rady Naumiuk Mirosław. Nadmienił, iż radni 

otrzymali dwie wersje projektu uchwały, w sprawie wyrażenia zgody na odwołanie radnego i 

rozwiązanie stosunku pracy z radnym oraz w sprawie odmowy wyrażenia zgody. Jako 

pierwszy pod głosowanie zostanie poddany projekt uchwały zgodny z wnioskiem KRUS. Po 

krótkiej dyskusji komisje przystąpiły do opiniowania projektu uchwały wraz z uzasadnieniem: 

Komisja Rewizyjna – projekt uchwały - 3 głosy za, 2 głosy przeciw; uzasadnienie - 3 głosy 

za, 2 głosy wstrzymujące; 

Komisja Strategii – projekt uchwały - 5 głosów za, 2 głosy przeciw; uzasadnienie - 5 głosów 

za, 2 głosy wstrzymujące; 

Komisja Oświaty – projekt uchwały - 5 głosów za, 4 głosy przeciw; uzasadnienie - 5 głosów 

za, 4 głosy wstrzymujące; 

Komisja Skarg, wniosków i petycji – projekt uchwały - 1 głos za, 2 głosy przeciw. 

Projekt nie uzyskał pozytywnej opinii komisji Skarg, wniosków i petycji, wobec czego Komisja 

poddała pod zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na 

odwołanie radnego i rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

Wynik głosowania: – projekt uchwały - 2 głosy za, 1 głos przeciw; uzasadnienie - 2 głosy za,  

1 głos przeciw. 

Ad. 16.10 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Parczew porozumienia o współpracy z 

Gminą Siemień przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez 

społeczności energetyczne, zwanej dalej "Przedsięwzięciem" dofinansowanej ze środków 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) omówił Kierownik Referatu 

Promocji i Rozwoju Tryniecki Janusz. Przedsięwzięcie zostanie podzielone na 2 etapy.                 

W i etapie zostanie opracowana koncepcja i analizy w kierunku zwiększenia autonomiczności 

energetycznej, natomiast w II etapie nastąpi założenie klastra i podejmowanie działań w celu 

realizacji założonych projektów energetycznych. 
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Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie jednogłośnie . 

Ad. 17 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Strategii poinformowała, iż do Komisji wpłynęły trzy pisma: 

- pismo od mieszkańca Parczewa o umożliwienie dojazdu i dojścia do działki; 

- pismo od mieszkańców miejscowości Brudno o utwardzenie drogi; 

- pismo OSP Przewłoka w sprawie wymiany dachu na strażnicy OSP. 

Przewodnicząca proponuje, aby pisma przekazać Burmistrzowi Parczewa w celu rozpatrzenia 

i udzielenia odpowiedzi. 

Propozycję komisja przyjęła pozytywnie. 

Ponadto do wszystkich komisji zostało zadekretowane pismo z Urzędu Skarbowego dotyczące 

oświadczeń majątkowych złożonych na koniec kadencji przez Przewodniczącego Rady i przez 

radnych. Komisje zapoznały się z treścią pisma. Nie wymaga ono opiniowania. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że do Komisji pisma nie wpłynęły. 

Przewodniczący Komisji  Oświaty poinformował,  iż do Komisji  pisma nie wpłynęły. 

Przewodniczący Komisji  Skarg, wniosków i petycji poinformował,  iż do Komisji  pisma nie 

wpłynęły. 

Mieszkaniec Parczewa zapytał, kiedy zakończy się problem parkowania na ul. Nowowiejskiej? 

Burmistrz wyjaśnił sytuację i nadmienił, iż procedura wykupu terenu jest w toku. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący podziękował za udział                 

i zamknął posiedzenie wspólne stałych komisji Rady Miejskiej w Parczewie. 

 

  Protokolant:          Przewodniczący posiedzenia: 

        (-) Bożena Topolewska                           (-) Wiśniewski Adam 


